
Or.V.0062-137/2001                                                        

PROTOKÓŁ Nr 137/2001
z posiedzenia Zarządu Powiatu Białostockiego

w dniu 29 maja 2001 roku
w Starostwie Powiatowym w Białymstoku

Obecni  wg.  listy  obecności  w  załączeniu  /  zał.  nr  1  /.  Obradom
przewodniczył  Starosta Białostocki  -  Pan Wiesław Pusz - Przewodniczący
Zarządu Powiatu.

Proponowany  porządek  obrad  przyjęto,  jednogłośnie,  do
realizacji w brzmieniu:
1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia / 131/2001 /.
2. Interpelacja radnego Andrzeja Horodeńskiego.
3. Wnioski do Wydziału Ksiąg Wieczystych w sprawie ujawnienia własności

powiatu.
4. Wniosek  do  Wojewody  w  sprawie  wznowienia  postępowania

komunalizacyjnego nieruchomości przy ul. Św. Rocha 25 A.
5. Pismo do Wojewody w sprawie zmiany składu Komisji Komunalizacyjnej.
6. Podpisanie  porozumienia  z  Gminą  Wasilków  w  sprawie  dotacji  na

wykonanie dokumentacji projektowej.
7. Podpisanie  umowy  z  Gminą  Zawady  w  sprawie  dofinansowania

modernizacji drogi powiatowej.
8. Informacja  o  zakwalifikowaniu  wniosku  PZD  o  dofinansowanie  z

Programu PAOW modernizacji drogi powiatowej.
9. Wniosek w sprawie premii Dyrektorowi PZD w Białymstoku.
10. Odpowiedź na wniosek mieszkańców wsi Nowodworce.
11. Projekt  odpowiedzi  na  pismo  mieszkańców  ul.Pięknej  w  Łapach  w

sprawie organizacji ruchu.
12. Uchwała RIO w sprawie wyrażenia opinii  o możliwości  sfinansowania

deficytu budżetowego na 2001 rok.
13. Pismo w sprawie budowy Ośrodka Dziedzictwa Kulturowego Tykocin -

Zamek.
14. Informacja o planach przestrzennego zagospodarowania gmin Wasilków

i Zawady.
15. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie / 328/2001 /.
16. Informacja dot. przekazania do PUW dochodów Skarbu Państwa.
17. Pismo Biura  Porozumienia  Zielone  Płuca  Polski  w  sprawie  odwołania

Targów.
18. Pismo KRUS w sprawie konkursu “Najładniejsza i bezpieczna zagroda

wiejska na terenie powiatu białostockiego w 2001 roku”.
19. Pismo Północnopodlaskiego Towarzystwa Ochrony Ptaków.
20. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji Uczniowskiemu Klubowi

Sportowemu “Nastolatki” w Czarnej Białostockiej / 329/2001 /.
21. Uchwała  w  sprawie  przystąpienia  Starostwa  do  konkursu  na

zagospodarowanie odpadów na terenach wiejskich / 330/2001 /.
22. Pismo Kuratora Oświaty w sprawie ogólnopolskiego konkursu wiedzy o

Osobie i  Dziedzictwie Kardynała Stefana Wyszyńskiego pn. “Na grani
tysiącleci”.

23. Pismo PCPR  w  Białymstoku  w sprawie  regulaminu  wynagradzania  w
placówkach opiekuńczo - wychowawczych.

24. Podjęcie  uchwały  Zarządu  w  sprawie  wyrażenia  opinii  odnośnie



odwołania  Wicedyrektora  szkoły  Zespołu  Szkół  w  Michałowie  Pani
Haliny Owsiejczyk / 331/2001 /.

25. Podjęcie  uchwały  Zarządu  w  sprawie  wyrażenia  opinii  odnośnie
powierzenia  stanowiska  Kierownika  Internatu  przy  Zespole  Szkół  w
Michałowie Pani Halinie Owsiejczyk / 332/2001 /.

26. Wniosek PCPR w Białymstoku  w sprawie premii  za miesiąc maj  br.
Dyrektorom Domów Pomocy Społecznej .

27. Sprawy różne

Ad. 1
Członkowie  Zarządu,  po  zapoznaniu  się  z  treścią  protokołu  nr

131/2001  z  jednego z  poprzednich  posiedzeń,  przyjęli  go,  nie  wnosząc
uwag.

Ad. 2
 Starosta  Białostocki  zapoznał  zebranych  z  treścią  interpelacji

radnego Pana Andrzeja Horodeńskiego, złożoną na piśmie w dniu 25 maja
2001 roku / zał. nr 2 /.
Pani  Wojciechowska  poinformowała  zebranych,  iż  wystąpiono  do
Burmistrza Miasta i Gminy Zabłudów z prośbą o określenie się, czy Zarząd
MiG  Zabłudów  jest  zainteresowany  przejęciem  obiektu  GOZ  wraz  z
zadaniami.  Ponadto  niezbędne  jest  zasięgnięcie  opinii  w  tej  sprawie  u
Dyrektora  Rogowskiego.  Takie  też  jest  zdanie  członków  Komisji
Infrastruktury Technicznej. 
Do przygotowania pism w tej sprawie Zarząd zobowiązał WSS.

Ad. 3 
Pani  Celina  Grażyna  Wojciechowska  wyjaśniła  zebranych,  iż

potrzeba wystąpienia z takimi wnioskami podyktowana jest obowiązkiem
uregulowania spraw związanych ze stanem prawnym nieruchomości:
1. dot.  wprowadzenia  zmian  w  Księdze  Wieczystej  nr  KW  112232,

urządzonej dla nieruchomości skarbu Państwa, oznaczonej nr geod. 525
o pow. 0,3250 ha,  położonej  w Michałowie przy ul.  Szkolnej  poprzez
wpisanie w miejsce Skarbu Państwa - Powiat Białostocki / zał. nr 3 /,

2. dot.  wprowadzenia  zmian  w  Księdze  Wieczystej  nr  KW  112868,
urządzonej dla nieruchomości skarbu Państwa, oznaczonej nr geod. 624
o pow.  0,1846 ha,  położonej  w Supraślu  przy ul.  Dolnej  21 poprzez
wpisanie w miejsce Skarbu Państwa - Powiat Białostocki / zał. nr 4 /.

Zarząd Powiatu Białostockiego, jednogłośnie, zaakceptował
treść  ww.  wniosków,  upoważniając  do  ich  podpisania
Przewodniczącego  Zarządu  Pana  Wiesława  Pusza  oraz  członka
Zarządu- Panią Celinę Grażynę Wojciechowską. 
Do dalszego Prowadzenia sprawy zobowiązano WGKiN.

Ad.4
Przewodniczący Zarządu -Pan Wiesław Pusz przedstawił  zebranym

koncepcję,  zaproponowaną  przez  radcę  prawnego,  dot.  wystąpienia  do
Wojewody o wznowienie postępowania w sprawie stwierdzenia  własności
Powiatu  Białostockiego  do  nieruchomości  przy  ul.  św.  Rocha  25  a  w
Białymstoku  oraz  uchylenia  decyzji  komunalizacyjnej  i  stwierdzenia,  że
własnością Powiatu Białostockiego staje się, poza mieniem wskazanym w
karcie  inwentaryzacyjnej  nieruchomości,  tzw.  łącznik  -  nie  związany  z
gruntem  stanowiący  część  użytkową  budynku,  usytuowaną  w  obrębie
działki nr 286/2, stanowiącej mienie Gminy Białystok / zał. nr 5 /.
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W dyskusji  członkowie Zarządu prezentowali  zadnie, iż nie należy
występować z ww. pismem do Wojewody, ponieważ istnieje zagrożenie, iż
po uchyleniu  tej  decyzji,  następna,  wydana  przez  Wojewodę może  być
niekorzystna dla powiatu.  Głównym argumentem może stać się  fakt,  iż
skoro Zarząd Powiatu przeznacza ww. nieruchomość do zbycia to oznacza,
że jest ona zbędna powiatowi.

Ponadto Pani Wojciechowska zapoznała zebranych z pismem Urzędu
Mieszkalnictwa i  Rozwoju Miast  w Warszawie,  będącym odpowiedzią  na
wątpliwości  Zarządu  Powiatu,  czy  przetarg,  do  którego  przystąpił  tylko
jeden oferent, jest ważny / zał. nr 7 /.

Zarząd Powiatu, mając na uwadze pilną potrzebę pozyskania
dochodów  do  budżetu  powiatu,  jednogłośnie  zrezygnował  z
występowania  do  Wojewody  z  wnioskiem  o  uchylenie  decyzji
komunalizacyjnej.  Jednogłośnie opowiedział  się  za  rozpoczęciem
procedury  III  przetargu na  sprzedaż nieruchomości  przy ul.  św.
Rocha 25 A. Postanowił przygotować ogłoszenia do dwóch gazet:
Kurier  Poranny  oraz   Gazeta  Współczesna.  Do  prowadzenia
dalszych prac zobowiązano WGKiN.

Ad. 5
Zarząd Powiatu postanowił,  w chwili  obecnej,  punkt 5:” Pismo do

Wojewody  w  sprawie  zmiany  składu  Komisji  Komunalizacyjnej”  zdjąć  z
porządku obrad.

Ad. 6
Starosta  Białostocki  przedstawił  zebranym  projekt  porozumienia

pomiędzy  Powiatem  Białostockim  a  Gminą  Wasilków,  w  którym powiat
zobowiązuje  się  do  udzielenia  dotacji  na  rzecz  Gminy  Wasilków  na
realizację zadania pod nazwą “dokumentacja projektowa na modernizację
drogi  powiatowej  Nr  03336  dr  kraj.  Nr  65  -  Wasilków,  na  odcinku  ul.
Jurowieckiej  w  Wasilkowie  w  kwocie  12.000  zł.  Powyższy  projekt
uzgodniony jest przez Powiatowy Zarząd Dróg w Białymstoku.

Pani Skarbnik zaznaczyła, iż termin zawarty w § 1 ust. 2, tj. do 15
czerwca jest  nierealny,  z  uwagi  potrzeby dokonania  zmian w budżecie,
polegających na ustaleniu dotacji - kompetencja Rady Powiatu. Ponieważ
najbliższa Sesja Rady jest w dniu 28 czerwca br., Pani Kalińska proponuje
zmianę daty na 30 czerwca br.. 

Z  taką  zmianą,  Zarząd  jednogłośnie  zaakceptował  projekt
porozumienia i upoważnił do złożenia podpisów Przewodniczącego
Zarządu - Pana Wiesława Pusza i członka Zarządu - Panią Celinę
Grażynę Wojciechowską / zał. nr 8 /.

Ponadto porozumienie zostało przesłane do Zarządu Miejskiego w
Wasilkowie, celem odniesienia się do naniesionej zmiany.

Ad. 7
Zarząd Powiatu zapoznał się z projektem umowy, przygotowanym

przez  Powiatowy  Zarząd  Dróg  w  Białymstoku,  w  sprawie  udzielenia
Zarządowi  Powiatu  Białostockiego  dotacji  w  wysokości  40.000  zł  przez
Zarząd  Gminy  w  Zawadach  na  realizację  zadania  pod  nazwą
“modernizacja drogi powiatowej nr 23510 Zawady - Łaś Toczyłowo”.
Wyjaśnienia w tej sprawie złożył zebranym Starosta Białostocki.

Pani  Celina  Grażyna  Wojciechowska  zapoznała  zebranym  z
trudnościami  wynikającymi  z  potrzeby  poszerzenia  ww.  drogi,  a  tym
samym z obowiązku uregulowania spraw dot. własności gruntów zajętych
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pod ww. drogę. Do ubiegania się o pozwolenie na budowę tej inwestycji
niezbędne jest  wykazanie się prawem własności  tych gruntów. W chwili
obecnej,  właściciele  tych  gruntów  wyrażają  chęć  nieodpłatnego
przekazania części ww. gruntów na realizacje drogi. Trudno przewidzieć jak
zachowają się stając do aktu notarialnego.

Zarząd  Powiatu,  po  wysłuchaniu  wyjaśnień,  jednogłośnie
zaakceptował  treść  ww.  umowy,  upoważniając  do  złożenia
podpisów  Przewodniczącego  Zarządu  -  Pana  Wiesława  Pusza  i
członka Zarządu - Panią Celinę Grażynę Wojciechowską.
Ww. umowę przesłano do Gminy Zawady, celem podpisania / zał. nr
9 /.

Ad. 8
Starosta  Białostocki  przedstawił  zebranym  informację  dotyczącą

zakwalifikowania wniosku PZD w sprawie przyznania pomocy finansowej w
ramach programu PAOW - nazwa projektu: ”Budowa drogi powiatowej Nr
03336. Powyższy wniosek został zweryfikowany pozytywnie i przekazany
do biura WBWP w Białymstoku / zał. nr 10 /.

Zarząd ww. informacje przyjął do wiadomości.

Ad. 9
Członkowie Zarządu zapoznali się z wnioskiem Z-cy Dyrektora PZD

w  Białymstoku  -  Pani  Elżbiety  Jasińskiej  o  udzielenie  Dyrektorowi  PZD
premii za miesiąc maj br. w wysokości 15% wynagrodzenia zasadniczego /
zał. nr 11 /.

Zarząd  jednogłośnie  zaakceptował  powyższą  propozycję,
przyznając  Dyrektorowi  PZD  -  Panu  Markowi  Jędrzejewskiemu
premie  za  miesiąc  maj  2001  roku  w  wysokości  15  %
wynagrodzenia zasadniczego. Powyższe przekazano do realizacji
Pani Teresie Popławskiej.

Ad. 10
Starosta Białostocki przypomniał zebranym, iż Zarząd Powiatu, na

swoim  posiedzeniu  zapoznał  się  ze  sprawą  podnoszoną  przez
mieszkańców wsi  Nowodworce w sprawie modernizacji  drogi powiatowej
Wasilków - Nowodworce - Ogrodniczki. Sprawę skierowano do PZD, celem
analizy  i  przygotowania  odpowiedzi.  Jednocześnie  Zarząd  upoważnił
Starostę do podpisania odpowiedzi w tej sprawie. W dniu dzisiejszym Pan
Pusz Przedstawił zebranym treść odpowiedzi przesłanej mieszkańcom wsi
Nowodworce / zał. nr 12 /.

 Zarząd ww. przyjął do wiadomości.

Ad. 11
Przewodniczący Zarządu zapoznał zebranych ze skargą, skierowaną

do  Starosty  Białostockiego  w  sprawie  przywrócenia  dwukierunkowego
ruchu pojazdów w ciągu ulicy  Pięknej  w Łapach.  Ponieważ ww.  sprawa
dotyczy  drogi  powiatowej  sprawa  była  przedmiotem  obrad  Zarządu.
Starosta  Białostocki  zapoznał  zebranych z  projektem odpowiedzi  w tym
temacie / zał. nr 13 /.

Zarząd  Powiatu  powyższe  wyjaśnienia  przyjął  do
wiadomości.

Ad. 12
Pani Maria Grażyna Kalińska poinformowała zebranych, iż w związku
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z  tym,  iż  budżet  powiatu  jest  budżetem  deficytowym  Regionalna  Izba
Obrachunkowa w Białymstoku jest zobowiązana wydać opinie o możliwości
sfinansowania  deficytu.  Przedstawiła  członkom Zarządu Uchwałę  składu
orzekającego Regionalnej  Izby Obrachunkowej  w Białymstoku z dnia  18
maja 2001 roku w sprawie wyrażenia opinii  o możliwości  sfinansowania
deficytu budżetowego na 2001 rok Powiatu Białostockiego / zał. nr 14 /.
Opinia jest pozytywna.

Zarząd Powiatu Białostockiego ww. przyjął do wiadomości.

Ad. 13
Starosta  Białostocki  zapoznał  zebranych  z  pismem  Pana  Jacka

Nazarki  w  sprawie  budowy  Ośrodka  Dziedzictwa  Kulturowego  Tykocin  -
Zamek / zał. nr 15 /. Poprosił o komentarz do swego wniosku Pana Jacka
Nazarki.

Pan Nazarko, nawiązując do historii, zwrócił uwagę na postępujące
niszczenie  rekonstrukcji,  wykonanej  w  1965  roku  przez  zespół
pracowników  Politechniki  Warszawskiej.  Całość  widocznych  elementów
została  wykonana  w  1965  roku,  a  więc  jest  to  rekonstrukcja  nie
posiadająca materiału zabytkowego. Wokół całego zamku są prowadzone
badania  archeologiczne.  W  wyniku  wniosku,  złożonego  dwa  lata  temu
nastąpiło  wydanie  decyzji  o  warunkach  miejscu  i  realizacji  inwestycji,
dotyczącej  odbudowy tego zamku, bez roszczenia sobie pretensji  co do
charakteru tej przyszłej budowli. Nie będzie to, z oczywistych względów
obiekt  zabytkowy,  ale  projekty  zmierzają  do  najbardziej  wiernego
odtworzenia na podstawie rozmaitych badań, poszukiwań historycznych,
archeologicznych oraz materiałów źródłowych.
Pan Jacek Nazarko dodał, iż jako wieczysty użytkownik terenu zamkowego i
posiadacz decyzji o warunkach, miejscu i realizacji inwestycji, polegającej
na odbudowie tego zamku, a de facto budowie zupełnie nowej substancji
złożył  do  Wojewódzkiego  Konserwatora  Zabytków  wniosek  w  sprawie
odbudowy  zamku  i  jego  przeznaczenia  w  przyszłości  na  Centrum
Dziedzictwa  Kulturowego,  ponieważ  Tykocin  był  miejscem  niesłychanie
wielu wpływów kulturowych.
Zarząd  zapoznał  się  z  argumentami,  przemawiającymi  za  rewitalizacją
obiektu  -  Zamek  w  Tykocinie  /  zał.  nr  16  /.  Zdaniem  Pana  Nazarki
najważniejsze  w  tym  przedsięwzięciu  jest  to,  by  Tykocin  zaistniał  jako
świadectwo,  przede  wszystkim,  kultury  Polskiej  .  Jest  to  pomysł
wykorzystania  “tego  starego  ducha”  jako  motoru  do  rozwoju  tego
miasteczka, gminy i powiatu. Założona rewitalizacja na razie opracowana
jest w formie projektu koncepcyjnego. Zakłada budowę dużego ośrodka,
całkowicie zgodnego z danymi historycznymi.
Zgodnie z Rozporządzeniem Ministra Kultury i Dziedzictwa Narodowego z
dnia  6  września  2000  roku  w  sprawie  wykorzystania  zabytków
nieruchomych na cele użytkowe istnieje pewien tryb, w jakim to ma być
wykonywane. Takie opracowania w formie dokumentacji zostały dokonane.
Ponadto wykonano ekspertyzę dotyczącą możliwości zaadaptowania tego
zabytku na określony cel, z uwzględnieniem jego historycznej funkcji. Tę
ekspertyzę  wykonał  znany  fortyfikator  i  dokumentalista  Pan  prof.
Aleksandrowicz z Uniwersytetu Toruńskiego. Do współpracy zaangażowano
także  prof.  Kruppe,  który  w  roku  1965  prowadził  tu  badania
archeologiczne.  Prace  archeologiczne  są  kontynuowane  sezonowo  od
dwóch lat i będą prowadzone, ponieważ teren jest wielohektarowy i są to
jedne z największych badań, które w ostatnim czasie były prowadzone na
Białostocczyźnie. One pogłębiają  wiadomości na temat Tykocina z czasów
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16 wieku i wcześniejszego okresu. Zdaniem Pana Nazarki należy dążyć do
tego,  by  po  opracowaniu  wróciły  one  do  Tykocina  ,  do  Muzeum  jako
eksponaty.

W związku ze spełnieniem tych wszystkich wstępnych warunków,
które są  określone w przywołanym rozporządzeniu,  zostały  one złożone
wraz  z  dokumentacją  do  Wojewódzkiego  Konserwatora  Zabytków.  Pan
Antoni Oleksicki, nie dotrzymując żadnych terminów od miesiąca stycznia
zastanawiał się nad problemem i 26 kwietnia 2001 roku przesłał całość
dokumentacji do Generalnego Konserwatora Zabytków w Warszawie. Pan
Nazarko przesłał również do Warszawy prośbę o rozpatrzenie przesłanych
dokumentów,  niemniej  jednak  w  chwili  obecnej  brak  jest  jeszcze
odpowiedzi.  Nie  czekając  na  odpowiedź,  Pan  Nazarko  wystąpił  do
Wojewody i  władz  powiatowych z  prośbą  o  poparcie  tej  koncepcji,  aby
sprawa nie upadła. Tykocin jest niewątpliwie najwartościowszym zespołem
zabytkowym  na  terenie  powiatu  i  Białostocczyzny.  Bazy  nie  ma  tam
żadnej.  Możliwości  lokowania  jakichkolwiek  obiektów,  które  miałyby
charakter turystyczny, w samym Tykocinie, jest bardzo ograniczony przede
wszystkim z uwagi na stosunki własnościowe i sam charakter miasteczka.
Planuje się,  że ww. Ośrodek Dziedzictwa Kulturowego będzie miał  około
6000 metrów kwadratowych powierzchni użytkowej. Jest to nawet za mało,
by  zrealizować  podstawowy  programie  niewielkiego  Ośrodka
konferencyjnego na 150 osób, ale w połączeniu z aktualnie istniejącą bazą
Tykocin będzie mógł przyjąć do 250 osób jednorazowo. Będzie więc można
zorganizować  średnią  konferencję  międzynarodową  czy  też  krajową.  W
związku z tym lokalizacja takiego obiektu na terenie zamkowym i ponadto
przywrócenie do formy historycznej, nie stanowi zakłócenia dla koncepcji
urbanistycznej  osiemnastowiecznej.  Sama  wielkość  obiektu  nie  jest
agresywna w stosunku do istniejącej zabudowy.

W uzupełnieniu tej wypowiedzi Architekt Powiatowy - Pan Stanisław
Łapieński- Piechota stwierdził, że przedstawiona inicjatywa jest ze wszech
miar godna poparcia.

Członek Zarządu - Pani Jadwiga Kuteszko zapytała czy podobnego
typu rozmowy Pan Nazarko przeprowadził  również z  Zarządem Miasta i
Gminy Tykocin?
Pan Nazarko odpowiedział,  iż  za swoimi  działaniami  ma poparcie władz
Gminy, społeczności lokalnej oraz Rady Miasta i Gminy w Tykocinie, która
na wieść o przedłużaniu się procedury samorzutnie wystosowała pismo do
Generalnego Konserwatora Zabytków w Warszawie.
 Pan Nazarko podkreślił, iż nie liczy na jakiekolwiek dotacje, ponieważ
jest  to  zupełnie  nowy  obiekt.  Rozporządzenia  obecne  i  poprzednie
wykluczają  możliwość  finansowania  jakichkolwiek  obiektów,  o  ile
zawartość substancji zabytkowej jest mniejsza niż 50%. Pan Nazarko liczy,
iż  na  tym  terenie  można  będzie  prowadzić  daleko  szersze  działania,
związane z badaniami archeologicznymi. Obecnie odbywa się straszliwa
grabież obiektów kultury. Setki ludzi zaopatruje się w wykrywacze metalu i
bezlitośnie  niszczy  stanowiska  archeologiczne.  To  samo  dzieje  się  w
Tykocinie. Trzeba więc teren ten ratować, ale Pan Nazarko zaznaczył, iż nie
da się tego zrobić na zasadzie zupełnie altruistycznej. Obiekt ten nie jest
tak naprawdę wpisany do rejestru zabytków. Zdaniem Pana Jacka Nazarki
winien  on  być  wpisany  do  rejestru  zabytków  jako  obiekt  zabytkowy
archeologiczny.

Architekt Powiatowy - Pan Stanisław Łapieński- Piechota  zaznaczył,
iż  koncepcja rewitalizacji  zamku w Tykocinie jest  najlepszą z możliwych
alternatyw,  a  dodatkowym  jej  atutem  jest  to,  że  uzupełni  krajobraz
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Tykocina.  Tej  zabytkowej  miejscowości  brakuje  tego  elementu,  który
historycznie  tam  istniał.  Synagoga  w  Tykocinie  również  została
zrekonstruowana i widzimy ilu turystów pielgrzymujących do tego miejsca
z  całego świata  przyciąga  ten obiekt.  Usprawiedliwiając Wojewódzkiego
Konserwatora Zabytków, Pan Łapieński-  Piechota stwierdził,  iż  dla niego
sprawa Pana Nazarki jest nietypowa. Dzięki obawom Pana Oleksickiego i
jego  ostrożności  w  wydaniu  decyzji,  sprawa  rewitalizacji  Zamku  w
Tykocinie  znalazła  się  na  forum  krajowym.  Generalny  Konserwator
Zabytków będzie miał pewien materiał, na podstawie którego może podjąć
szersze działania w skali ogólnokrajowej. Bardzo dobrze, że tym pionierem
jest  nasze  województwo  i  Pan  Nazarko.  Architekt  nie  przewiduje,  aby
Generalny Konserwator stawiał  jakieś przeszkody dla tej  inwestycji,  tym
niemniej dobrze byłoby wyartykułować stanowisko również władz powiatu,
na którego terenie taki obiekt się znajduje. Będzie to niezwykle pomocne w
działaniach Generalnego Konserwatora Zabytków. 

Zarząd Powiatu jednogłośnie popiera, przedstawiona przez
Pana Jacka Nazarkę, koncepcję rewitalizacji Zamku w Tykocinie i
utworzenie Ośrodka  Dziedzictwa  Kulturowego  Tykocin  -  Zamek.
Proponuje,  by  do  dyskusji  w tym temacie  włączyły  się  Komisje
Rady Powiatu Białostockiego.

Ad. 14
Architekt Powiatowy - Pan Stanisław Łapieński - Piechota zreferował

zebranym projekt  miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego
części obszaru gminy Wasilków / zał. nr 17 /. Przypomniał zebranym, iż
sprawa ta była już przedmiotem poprzedniego posiedzenia.

Zarząd  Powiatu,  po  wysłuchaniu  wyjaśnień,  nie  wnosi
zastrzeżeń  i  uzgadnia  pozytywnie  projekt  miejscowego  planu
zagospodarowania przestrzennego części obszaru gminy Wasilków
.

Pan  Łapieński  -  Piechota  podkreślił,  iż  skoro  Gmina  Zawady
przystępuje  do  sporządzenia  studium  uwarunkowań  i  kierunków
zagospodarowania  przestrzennego,  należy  przesłać  im  część  materiału,
który został przygotowany odnośnie wniosku do planu województwa, dot.
powiatu, a obejmujący Zawady.

Zarząd Powiatu powyższe przyjął do wiadomości.
Również w tym punkcie Pan Łapieński - Piechota zasygnalizował Zarządowi
sprawę dotyczącą realizacji nowego węzła ciepłowniczego w ZS w Czarnej
Białostockiej.

W tej kwestii wyjaśnienia złożył Starosta Białostocki, opierając się na
przeprowadzonych  konsultacjach  z  “ciepłownikami”.  Ponadto  nie  jest
znana sprawa udzielenia absolutorium Zarządowi Miasta i Gminy w Czarnej
Białostockiej, ale docierające sygnały są niepokojące. W związku z tym nie
należy pochopnie podejmować decyzji, skutkujących finansowo.

Ad. 15
Pani Maria Grażyna Kalińska przedstawiła zebranym projekt uchwały

Zarządu w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2001 rok / zał. nr 18 /.
Dokonuje się zmian w planie wydatków budżetowych na kwotę 5.700 zł na
wniosek  Dyrektora  Domu  Dziecka  w  Supraślu  i  Dyrektora  PCPR  w
Białymstoku  popierający  dokonanie  zmian  /  przesunięcie  między
paragrafami /. Dokonuje się także zmian w rozdziale 75045 ze względu na
potrzebę pokrycia kosztów funkcjonowania Komisji Poborowych.

Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 328/2001 z
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dnia 29 maja 2001 roku w sprawie zmian w budżecie powiatu na
2001 rok / zał. nr 19 /.
Uchwała podlega przekazaniu do RIO.

Ad. 16
Pani  Maria  Grażyna  Kalińska  przedstawiła  zebranym  informacje

dotyczącą pobranych dochodów, zrealizowanych przez Powiat Białostocki
za okres od 11 maja do 20 maja 2001 roku, związanych z realizacją zadań
z zakresu administracji rządowej / zał. nr 20 /.

Zarząd powyższą informację przyjął do wiadomości.

Ad. 17
Starosta  Białostocki  zapoznał  członków  Zarządu  z  pismem

Narodowej  Fundacji  Ochrony  Środowiska  -  Biura  Porozumienia  Zielone
Płuca Polski w sprawie odwołania II Targów Zielone Płuca Polski XXI wieku /
zał. nr 21 /.

Zarząd ww. przyjął do wiadomości.

Ad. 18
Zarząd  Powiatu  zapoznał  się  z  pismem  Kasy  Rolniczego

Ubezpieczenia  Społecznego  -  Oddziału  Regionalnego  w  Białymstoku  w
sprawie współorganizowania i ufundowania jednej z nagród w konkursie:”
Najładniejsza  i  bezpieczna  zagroda  wiejska  z  powiatu  białostockiego  w
2001 roku” / zał. nr 22 /.

Zarząd  Powiatu  uznał,  iż  inicjatywa  jest  ze  wszech  miar
zasadna i jednogłośnie postanowił włączyć się do współorganizacji
konkursu.  Należy  do  udziału  zachęcić  także  władze  Gminne.
Odnośnie  ufundowania  nagród,  Zarząd  Powiatu  upoważnił
Przewodniczącego - Pana Wiesława Pusza do analizy możliwości
finansowania .

Do  udzielenia  stosownej  odpowiedzi  Zarząd  zobowiązał
Wydział  Rolnictwa,  Leśnictwa,  Gospodarki  Wodnej  i  Ochrony
Środowiska.

Ad. 19
 Pani  Celina  Grażyna  Wojciechowska  przypomniała  zebranym,  iż

Zarząd Powiatu rozpatrywał  możliwość dofinansowania w kwocie 500 zł
uroczystości,  zaplanowanej  w  Dworku  w  Pentowie,  wręczenia  dyplomu
Europejskiej Wsi Bocianiej  Państwu Henryce i Bogdanowi Toczyłowskim i
miastu Tykocin, w ramach programu “Podlaski Szlak Bociani”. / zał. nr 23 /.
Obecnie poinformowała zebranych,  iż  prośba o ww. dofinansowanie jest
nieaktualna, ponieważ środki finansowe na ten cel przekaże sponsor.

Zarząd Powiatu powyższą informację przyjął do wiadomości.

Ad. 20
Pani Celina Grażyna Wojciechowska przedstawiła członkom Zarządu

wniosek  Ludowego  Uczniowskiego  Klubu  Sportowego  “Nastolatki”  z
Czarnej  Białostockiej  w  sprawie  dofinansowania  udziału  reprezentacji
powiatu białostockiego w Mistrzostwach Polski  Zrzeszenia LZS w Tenisie
Stołowym w wysokości 600 zł / zał. nr 24 /. Zarząd Powiatu zapoznał się z
projektem uchwały w tej sprawie / zał. nr 25 /.

Zarząd Powiatu, jednogłośnie, podjął uchwałę Nr 329/2001 z
dnia 29 maja 2001 roku w sprawie udzielenia dotacji z budżetu
powiatu  na  realizację  zadań  publicznych  o  charakterze  ponad
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gminnym z zakresu kultury fizycznej i sportu, zgodnie z zał. nr 1
stanowiącym załącznik do niniejszej uchwały  / zał. nr 26 /.

Ad. 21
Wydział  Rolnictwa,  Leśnictwa,  Gospodarki  Wodnej  i  Ochrony

Środowiska przedłożył na posiedzenie Zarządu projekt uchwały w sprawie
przystąpienia  Starostwa  do  IV  edycji  konkursu  na  zagospodarowanie
odpadów  na  terenach  wiejskich,  ogłoszonego  przez  Narodowy  Fundusz
Ochrony Środowiska i  Gospodarki  Wodnej  w Warszawie i  obsługiwanego
przez “EKO - EFEKT” Sp. z o.o w Warszawie / zał. nr 27 /.

Po wysłuchaniu wyjaśnień złożonych przez członka Zarządu Powiatu
-  Panią  Jadwigę  Kuteszko,  Zarząd  Powiatu,  jednogłośnie,  podjął
uchwałę  Nr  330/2001  z  dnia  29  maja  2001  roku  w  sprawie
przystąpienia Starostwa Powiatowego w Białymstoku do IV edycji
Konkursu na zagospodarowania odpadów na terenach wiejskich /
zał. nr 28 /.

Do  podpisania  zgłoszenia  uczestnictwa  Zarząd  upoważnił
Przewodniczącego - Pana Wiesława Pusza / zał. nr 29 /.

Ad. 22
Starosta Białostocki zapoznał zebranych z pismem Kuratora Oświaty

w  sprawie  Ogólnopolskiego  Konkursu  Wiedzy  o  Osobie  i  Dziedzictwie
Kardynała  Stefana  Wyszyńskiego  pn.  “Na  grani  tysiącleci”,  z  prośbą  o
pomoc w uhonorowaniu laureatów konkursu / zał. nr 30 /.

WSS  wnioskuje  o  ufundowanie  2  nagród  rzeczowych,  w  postaci
książek / zał. nr 31 /.

Zarząd Powiatu przychylił  się do wniosku Wydziału Spraw
Społecznych, proponując ufundowanie dwóch nagród rzeczowych
w postaci książek. Stosowną odpowiedź przygotuje WSS.

Ad. 23
Zarząd  Powiatu  zapoznał  się  z  pismem  PCPR  w  Białymstoku  o

zajęcie stanowiska w sprawie opracowania odrębnego projektu regulaminu
wynagradzania w placówkach opiekuńczo - wychowawczych / zał. nr 32 /.

Wyjaśnienia  w  tej  sprawie  złożyła  zebranym  Pani  Elżbieta  Anna
Turczewska  -  Dyrektor  Powiatowego  Centrum  Pomocy  Rodzinie  w
Białymstoku.

Zarząd,  jednogłośnie,  uznał,  że  nie  ma  potrzeby
opracowania  odrębnego  regulaminu,  jedynie  należy  wprowadzić
modyfikacje  zapisów w  istniejącym regulaminie  wynagradzania.
Ponadto  dodatek  trudnościowy  nie  powinien  przekraczać
wysokości zaproponowanej przez Ministerstwo, tj. 230 zł.

Ad. 24
Wydział  Spraw  Społecznych  przedłożył  na  posiedzenie  Zarządu

projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  opinii  odnośnie odwołania
Wicedyrektora szkoły Zespołu Szkół w Michałowie Pani Haliny Owsiejczyk /
zał. nr 33 /.
Wyjaśnienia w tej sprawie złożył zebranym członek zarządu Pan Stanisław
Łapiński.

Zarząd Powiatu, jednogłośnie, podjął uchwałę Nr 331/2001 z
dnia  29  maja  2001  roku  w  sprawie wyrażenia  opinii  odnośnie
odwołania Wicedyrektora szkoły Zespołu Szkół w Michałowie Pani
Haliny Owsiejczyk / zał. nr 34 /.
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Ad. 25
Wydział  Spraw  Społecznych  przedłożył  na  posiedzenie  Zarządu

projekt uchwały Zarządu w sprawie wyrażenia opinii odnośnie powierzenia
stanowiska  Kierownika  Internatu  przy  Zespole  Szkół  w  Michałowie  Pani
Halinie Owsiejczyk / zał. nr 35 /.

Po dyskusji,  Zarząd Powiatu, jednogłośnie, podjął uchwałę Nr
332/2001 z dnia 29 maja 2001 roku w sprawie wyrażenia opinii
odnośnie  powierzenia  stanowiska  Kierownika  Internatu  przy
Zespole Szkół w Michałowie Pani Halinie Owsiejczyk /zał. nr 36 /.

Ad. 26
Zarząd Powiatu zapoznał się z wnioskiem PCPR w Białymstoku o 

przyznanie premii za miesiąc maj 2001 roku Dyrektorom DPS-ów / zał. nr 
37 /.

Zarząd Powiatu, po dyskusji, zaakceptował jednogłośnie ww.
wniosek,  przyznając  dyrektorom  domów  pomocy  społecznej
premie we wnioskowanych wysokościach.
Sprawę powyższą przekazano Pani Teresie Popławskiej do dalszej
realizacji.

Ad. 27
W  sprawach  różnych  Pani  Skarbnik  poinformowała  zebranych,  iż

powiat  otrzymał  pismo  z  Ministerstwa  Finansów  o  zwiększeniu  części
drogowej  subwencji  ogólnej  o 98.000 zł  z przeznaczeniem na realizację
inwestycji drogowej pod nazwą :”modernizacja ul. Holendry w Tykocinie” /
zał. nr 38 /.

Zarząd powyższą informację przyjął do wiadomości.
Pani  Maria  Grażyna  Kalińska  poinformowała  zebranych,  iż  sprawa
zaciągnięcia kredytu napotyka na pewne kłopoty i trudności proceduralne.
Wartość zamówienia przekracza 30.000 zł i termin realizacji zadania jest
dłuższy  niż  trzy  lata,  a  więc  potrzebna  jest  zgoda  Prezesa  Urzędu
Zamówień  Publicznych  na  zawarcie  takiej  umowy.  Takie  pismo  zostało
wysłane, ale na odpowiedź trzeba czekać około 30 dni. Ponadto są terminy
oczekiwania,  wynikające  ze  złożenia  wniosku  o  ogłoszenie  w biuletynie
zamówień publicznych o ogłoszeniu przetargu.
Istnieje więc potrzeba podjęcia decyzji, czy oczekujemy na odpowiedź  z
Warszawy? 

Zarząd powyższą informację przyjął do wiadomości.

Wobec wyczerpania tematów posiedzenie Zarządu dobiegło końca o godz. 
14 45.

Protokołowała:
Bogumiła Malinowska

Podpisali:
Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego
Celina Grażyna Wojciechowska – Członek Zarządu
Jadwiga Kuteszko  - Członek Zarządu
Stanisław Łapiński – Członek Zarządu
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